

Title (en)

LEISURE GARMENTS.

Title (de)

FREIZEITBEKLEIDUNG.

Title (fr)

VETEMENT DE LOISIR.

Publication

EP 0210980 A1 19870225 (EN)

Application

EP 84902358 A 19840606

Priority

- GB 8411332 A 19840503
- GB 8414238 A 19840605

Abstract (en)

[origin: WO8505016A1] A leisure garment characterised in that it consists of a flexible, stretchable material, whereby one or more edges of the garment is adapted to be selectively turned over on itself or turned back in the reverse direction, so as to vary the area of the garment effectively available for covering a wearer's body. The material may be a woven, synthetic fibre such as a nylon Lycra. The garment can be worn in different ways according to the area selected e.g. shorts or a bikini. The invention also includes a sashband which can be worn as a hipsash, waistbelt or top.

Abstract (fr)

Ce vêtement de loisir et caractérisé en ce qu'il est constitué en un matériau flexible élastique, de sorte qu'un ou plusieurs bords du vêtement sont adaptés pour être sélectivement rabattus sur lui-même ou retournés dans le sens inverse, de manière à faire varier la surface du vêtement effectivement disponible pour couvrir une partie du corps de l'usager. Le matériau peut être une fibre synthétique tissée telle que le Lycra nylon. Le vêtement peut être porté de différentes manières selon la zone sélectionnée, par exemple à la manière de shorts ou d'un bikini. L'invention comprend également une bande d'étoffe qui peut être portée comme un bandeau placé autour des hanches, une ceinture ou le haut d'un bikini.

IPC 1-7

A41D 7/00

IPC 8 full level

A41D 7/00 (2006.01)

CPC (source: EP)

A41D 7/00 (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8505016A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8505016 A1 19851121; AU 3062584 A 19851128; EP 0210980 A1 19870225

DOCDB simple family (application)

GB 8400197 W 19840606; AU 3062584 A 19840606; EP 84902358 A 19840606